
 

 

Mondelinge vragen voor het Vragenuur PS 6 februari 2023 

Fractie SP inzake Camping Sandevoerde - Ongeloof alom!!!!!!! 

Meerdere malen heb ik in de commissies en PS de recreanten van camping Sandevoerde 

aangehaald, laatst nog in de commissie RWK van 28 november jl. Ik gaf toen aan dat camping 

Sandevoerde in een gebied ligt dat in 2013 aangemerkt is als aardkundig monument en vroeg ik 

of je zomaar in aardkundig monument mocht bouwen en graven en wie verantwoordelijk was 

voor dit soort gebieden. Dhr. Loggen heeft toen aangegeven dat aardkundig monumenten nu 

onder gebracht zijn bij gemeenten maar dat aardkundige monumenten niet zomaar beschadigd 

mogen worden en dit dan ook geborgd in het BPL is.  

 

Voor zover bekend zijn er bij de gemeente Zandvoort nog geen vergunningaanvragen etc. 

ingediend of is er geen natuurtoets uitgevoerd terwijl de camping niet alleen aardkundig 

monument is maar ook tegen N2000 gebied ligt. Wel zijn er al twee rechtszaken geweest waarin 

bij de eerste rechtszaak de recreanten in het gelijk zijn gesteld en in de tweede rechtszaak zou er 

op 21 december jl. een tussenvonnis komen, echter is de rechter die de zaak behandelde niet 

meer werkzaam bij de rechtbank en is nog niet duidelijk of de tweede zaak overnieuw gedaan 

moet worden. Marco Deen heeft ondertussen vragen ingediend bij de gemeente Zandvoort waar 

hij raadslid is.  

 

Tot onze grote verbazing kregen wij afgelopen woensdag 01-02-2023 bericht van de recreanten 

van Sandevoerde dat Kennemerpark BV gewoon begonnen is met werkzaamheden, er steken 

allemaal pijpen uit de grond en er ligt in ieder geval al één fundering. 

 

Graag zouden wij van Gedeputeerde Loggen willen weten: 

1) Is het de normale gang van zaken dat een projectontwikkelaar al gaat bouwen terwijl er 

nog niet afgeronde rechtszaken zijn, geen vergunningen aangevraagd zijn, een 

aangetekende brief naar gemeente Zandvoort van de advocaat van de recreanten nog in 

behandeling is en er nog raadsvragen niet beantwoord zijn? 

2) Wie is er verantwoordelijk voor handhaving van aardkundig monument als gemeente 

Zandvoort nalatig lijkt te zijn? 

3) Hoe zit het met de stikstofuitstoot, had er niet eerst een toets uitgevoerd moeten worden 

om te weten hoeveel er kan en mag worden uitgestoten?   

4) En misschien nog wel de belangrijkste vraag, waar kunnen de recreanten naartoe nu het 

lijkt alsof gemeente Zandvoort deze recreanten niet serieus neemt en Kennemerpark BV 

ook alle regels aan de laars lapt, zelfs niet op een uitspraak wacht van een rechter. Wat is 

de rol van de provincie hierin en welke rol zou de provincie hierin kunnen spelen om de 

bouw stil te leggen zolang er nog geen gerechtelijke uitspraak is of vergunningen 

afgegeven die nodig zijn. 

 

Namens de fractie van de SP,  Heidi Bouhlel 




